## <u> 詩歌選集第 688 首</u>

688 【罪惡、煩擾的重擔】

## Listen to Midi

- (一)罪惡、煩擾的重擔壓身,多少的心靈正憂傷,何不接受永遠的生命,主裏的喜樂可分享。生命!永遠生命!耶穌是惟一的源頭;生命!豐盛生命!榮耀歸耶穌到永久。
- (二) 勞苦人哪,爲何仍徬徨,當主能解脫你憂傷,豐盛生命,耶穌已釋放,敞開你心 靈來飽嘗。生命!永遠生命!耶穌是惟一的源頭;生命!豐盛生命!榮耀歸耶穌到永久。
- (三)看潺潺流水始于高崗,匯聚成河,汹涌、奔放;照樣,生命水廣闊、浩蕩,流自 救主受難山上。生命!永遠生命!耶穌是惟一的源頭;生命!豐盛生命!榮耀歸耶穌到 永久。
- (四)像清泉澆灌乾旱之域,帶來全地極大復興;哦,聖別子民不再恐懼,爲主再來雀躍、歡欣。生命!永遠生命!耶穌是惟一的源頭;生命!豐盛生命!榮耀歸耶穌到永久。
- (1)Under the burdens of guilt and care, Many a spirit is grieving, Who in the joy of the Lord might share, Life everlasting receiving. Life! life! eternal life! Jesus alone is the Giver: Life! life! abundant life! Glory to Jesus forever!
- (2)Burdened one, why will you longer bear Sorrows from which He releases? Open your heart, and rejoicing, share Life more abundant in Jesus.Life! life! eternal life!Jesus alone is the Giver:Life! life!abundantlife!Glory to Jesus forever!
- (3)Leaving the mountain, the streamlet grows, Flooding the vale with a river; So, from the hill of the Cross, there flows Life more abundant forever. Life! life! eternal life! Jesus alone is the Giver: Life! life! abundant life! Glory to Jesus

forever!

(4)Oh, for the flood on the thirsty land!Oh, for a mighty revival!Oh, for a sanctified, fearless band,Ready to hail its arrival!Life! life! eternal life!Jesus alone is the Giver:Life! life! abundant life!Glory to Jesus forever!

W.Leslie